
Soleri: Chciałbym podążyć śladami Florenziego
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Najlepszy strzelec zespołu Primavery w tym sezonie i zdobywca

pierwszego gola w rewanżowym meczu finału Coppa Italia, Edoardo Soleri,

udzielił wywiadu dla portalu gianlucadimarzio.com

Jak stałeś się napastnikiem?

- Wszyscy byli kontuzjowani, grałem w środku pola i spróbowano mnie w przodzie.

Od tej pory nigdy mnie stamtąd nie zdjęto. Muszę podziękować trenerowi Roberto

Muzziemu za świetną intuicję.

Debiut z BATE Borysów?

- Szczególnie emocje, nie do opisania. Dzień później myślałem nadal jakby to był

wieczór meczu. Moja mama dokonała wielu poświęceń, aby doprowadzić mnie tutaj,

do Trigorii, godzinami czekała na mnie w samochodzie.

Debiut w Serie A?

- Jest moim celem, chciałbym pójść śladami kariery Florenziego, ale moim idolem

jest Dzeko.
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